

4 Jan 2019

Notice of Accessing Online Banking Services

We are committed to maintaining the highest security standards for our online banking services. To protect customers against security risk when accessing our public website and ensure quality online services, we recommend our customers to keep their internet browsers up-to-date.

We wish to advise that, with effect from 9th January, 2019, the public website of the Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Macau Branch will no longer support the access by outdated browsers. If you currently use an outdated browser, you will need to upgrade it to maintain access to our online banking services.

If you have any question or concern about this matter, please contact our branch staff or call our service hotline during office hours on (853) 8599 2256.

有關使用網上銀行服務的通知

為保障客戶資料的安全及確保享用優質的網上銀行服務，我們建議客戶使用最新版本的瀏覽器。因此，由2019年1月9日起，香港上海滙豐銀行有限公司澳門分行的網上銀行將無法支援較早期版本的瀏覽器。請更新你的瀏覽器以繼續使用我們的網上銀行服務。

如您對以上事項有任何查詢，請聯絡本行職員或於辦公時間內致電客戶服務熱線 (853) 8599 2256。

2019年1月4日